
2013D25077 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Economische Zaken, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven 
antwoorden. Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de 
openbare behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie,
Hamer 

De adjunct-griffier van de commissie,
Van de Wiel 
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Nr. Vraag 
1 Op welke wijze wordt – conform de afspraken uit het Regeerak-

koord – invulling gegeven aan het oormerken van de € 200 miljoen 
die in het begrotingsakkoord 2013 voor natuur is bestemd? Is hier 
sprake van een specifieke uitkering, een integratie-uitkering, of een 
decentralisatie-uitkering, en waarom? 

2 Wanneer wordt de € 200 miljoen voor natuur structureel in de 
begroting verwerkt? Waarom blijft dit geld vooralsnog op de 
aanvullende post hangen, waar de Kamer haar budgetrecht niet op 
kan uitoefenen? 

3 Wanneer stuurt u het wetsvoorstel over een verbod op wilde dieren 
in circussen naar de Kamer? 

4 Kunt u toelichten welke taken Dienst Regelingen (DR) gaat 
uitvoeren in het kader van de PAS aangezien de bijdrage wordt met 
verhoogd met € 1,9 miljoen? 

5 Kunt u aangeven of de «lagere uitgaven MEP» eenmalig zijn of 
jaarlijks tot 2020? 

6 Kunt u aangeven waarom de meevaller in kasuitgaven MEP wordt 
ingezet voor de posten Nederlandse Voedsel en Waren Autoriteit 
(NVWA), groen onderwijs en ruimtevaart en niet voor andere 
posten? 

7 Kunt u nader toelichten op welke berekeningen en aannames u de 
bijstelling van de Garantie Ondernemingsfinanciering baseert? 

8 Kunt u vertellen waar het bedrag van € 31,8 miljoen dat vrij komt 
doordat de uitgaven en ontvangsten van de garantieregeling 
Garantie Ondernemingsfinanciering (GO) naar beneden wordt 
bijgesteld, aan wordt besteed? 

9 Kunt u specifiek toelichten waarom het noodzakelijk is om de 
bekostiging van het Groen Onderwijs te verhogen met € 17,7 
miljoen en kunt u aangeven of het hier gaat om een structurele 
verhoging? Zo ja, hoe staat dit in relatie tot de voorgenomen 
bezuinigingen op het groene onderwijs? 

10 Kunt u aangeven of de uitgaven van € 15 miljoen voor het project 
Markerwadden incidenteel of structureel van aard zijn? 

11 Kunt u aangeven hoeveel het Ministerie van Infrastructuur en 
Milieu (I&M) bijdraagt aan het project Markerwadden en of het hier 
om incidentele of structurele uitgaven gaat? 

12 Kunt u toelichten waarom is besloten om het FES-project «Natuur-
programma Westerschelde» bij het Rijk te houden en niet te 
decentraliseren naar de provincies? 

13 Hoeveel wordt er vanaf 2013 per jaar uitgegeven aan natuurprojec-
ten Caribisch Nederland en hoeveel draagt Caribisch Nederland 
hier zelf aan bij? 

14 Kunt u het tijdpad schetsen voor de uitwerking van de aangekon-
digde financiële regeling in verband met de € 7,5 miljoen natuuruit-
gaven in Caribisch Nederland? Hoe wordt daarbij lokale betrokken-
heid van natuurorganisaties vormgegeven? 

15 Kunt u toelichten welke werkzaamheden Dienst Landelijk Gebied 
(DLG) en Dienst Regelingen (DR) precies verrichten in het kader van 
het opstellen van beheerplannen voor Natura 2000 gebieden? 

16 Kunt u toelichten waarom de vertegenwoordiging in het buitenland 
€ 5,8 miljoen tekort kwamen? 

17 Hoeveel kosten zijn er sinds 2006 gemaakt door DLG in verband 
met het opstellen van de beheerplannen voor Natura 2000 
gebieden? 

18 Kunt u toelichten of ondernemers in andere Europese lidstaten ook 
betalen voor de identificatie en registratie van vee? Zo ja, kunt u 
toelichten hoeveel deze ondernemers betalen in relatie de 
Nederlandse ondernemers? 
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Nr. Vraag 
19 Op welke berekeningssystematiek heeft u de verhoging van de 

raming van de aardgasbaten voor 2013 gebaseerd? 
20 Kunt u toelichten waarom u een hogere olieprijs verwacht? 
21 Kunt u toelichten waarom u een hogere vraag naar aardgas 

verwacht? 
22 Kunt u toelichten waarom de bijdrage aan internationale organisa-

ties met meer dan 20% is gestegen, van afgerond € 2,7 miljoen 
naar € 3,3 miljoen? 

23 Kunt u toelichten welke internationale organisaties worden bedoeld 
bij de post «Bijdragen aan (inter)nationale organisaties» en waarom 
de bijdragen specifiek naar die (inter)nationale organisaties gaan? 

24 Kunt u toelichten wat de post High trust is en waarom de ontvang-
sten daarop vanaf 2014 substantieel toenemen? 

25 Kunt u aangeven of de ruim € 2,4 miljoen vrijval aan uitgaven 
ruimte oplevert om middelen te steken in de Subsidieregeling 
Innovatieve Scheepsbouw (SIS)? 

26 Kunt u vertellen waarom de middelen die bestemd zijn voor 
Ruimtevaart (ESA) worden verhoogd? 

27 Waarom gaat u de meerjarige verplichting voor de financiering van 
het Holst Centre in zijn geheel in 2013 aan? 

28 Kunt u toelichten waarom de middelen die binnen het Innovatie-
fonds in afwachting van de start van Fund-to-fund op Seed 
geraamd stonden, worden overgeheveld naar Fund-to-fund? 

29 Heeft u voor de periode na 2017 ook voldoende middelen voor 
ruimtevaart beschikbaar? 

30 Kunt u vertellen waarom de uitgaven aan Garantie Ondernemings-
financiering (GO) afnemen met ruim € 31 miljoen? 

31 Kunt u toelichten waarom de middelen voor de Green Deals in 2012 
werden onderbenut? 

32 Kunt u vertellen hoeveel nieuwe Green Deals er naar verwachting 
dit jaar worden gesloten en in hoeverre het daarvoor begrote 
bedrag daarvoor toereikend is? 

33 Kunt u uitleggen waarom het Water- en Energiebedrijf Bonaire N.V. 
extra geld krijgt? 

34 Kunt u toelichten waarom u -in tegenstelling tot de korte termijn- 
op de lange termijn juist een lagere olieprijs verwacht? 

35 Kunt u toelichten waarom de middelen bestemd voor Agrarisch 
ondernemerschap en Duurzame Veehouderij eerst gereserveerd 
waren onder de PAS-middelen op artikel en welke (financiële) 
gevolgen deze mutaties hebben voor de PAS? 

36 Kunt u vertellen wat de stand van zaken is van de bezuinigingsop-
gave bij de NVWA en DR? 

37 Kan er aangegeven worden hoe de € 10,1 miljoen, die bedoeld is 
om de kwaliteit van uitvoering, handhaving en toezicht te waarbor-
gen, precies verdeeld wordt onder de domeinen Dierenwelzijn, 
Levende dieren & Diergezondheid en Vleesketen & Voedselveilig-
heid? 

38 Waar worden de extra gelden voor de NVWA precies miljoen aan 
besteed en kan er in dit antwoord worden aangegeven hoeveel van 
deze bestedingen terechtkomen op de domeinen Dierenwelzijn, 
Levende dieren & Diergezondheid en Vleesketen & Voedselveilig-
heid? 

39 Hoe groot is de handhavingscapaciteit in fte voor het waarborgen 
van respectievelijk dierenwelzijn, diergezondheid en voedselveilig-
heid bij de NVWA, kunt u dit uitsplitsen voor en na deze mutatie? 

40 Wat is de definitie van een adequaat niveau gebracht in relatie tot 
het opdrachtenpakket, en hoe wordt dit bepaald? 
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41 In de begroting voor dit jaar werd ook gesproken over een 

adequaat niveau gebracht in relatie tot het opdrachtenpakket, 
terwijl hiervoor nu meer geld wordt uitgetrokken, kunt u dit 
toelichten? 

42 Wat is de bezetting ambtelijk personeel bij de NVWA voor 2013 en 
wat is het verschil met de verwachte ambtelijke bezetting in de 
begroting 2013? 

43 Waarom kon de bijdrage aan de kwaliteit van het werk van de 
NVWA niet bij de ontwerpbegroting 2013 worden voorzien? 

44 Hoeveel fte is bij de NVWA beschikbaar voor controle bij 
veehouderijen? 

45 Hoeveel fte is bij de NVWA beschikbaar voor controle bij 
voedselproducenten? 

46 Wat worden de exacte taken van de NVWA voor de komende 
periode als het gaat om het controleren van dierenwelzijn op 
bedrijven, tijdens veetransporten en in slachterijen en kunt u nader 
toelichten hoe vaak de NVWA controles uitvoert en op welke 
aspecten er allemaal wordt gecontroleerd? 

47 Zal de NVWA meer controlerende taken op dit gebied op zich gaan 
nemen en meer controles gaan uitvoeren om het welzijn van 
productiedieren veilig te stellen, waarom wel of niet en hoe 
verhoudt dit zich tot de verlaging van het budget die er voor de 
komende jaren begroot is? 

48 Hoeveel fte is bij de NVWA beschikbaar per onderdeel van de 
NVWA? 

49 Hoeveel fte is bij de NVWA beschikbaar voor de controle bij 
veetransporten en slachterijen? 

50 Kunt u een specificatie geven van het budget dat beschikbaar is 
voor «dierenwelzijn van productiedieren en gezelschapsdieren»? 

51 Wat gaat u specifiek doen om mishandeling en verwaarlozing van 
dieren tegen te gaan dan wel te verminderen en wat verandert er 
aan de taken van NVWA in deze aanpak? 

52 Wat is het budget voor de bestrijding en aanpak van dierziekten in 
de komende periode? 

53 Wanneer verwacht u de brief over prioritering van de NVWA 
inclusief het retributiestelsel, door u toegezegd tijdens het 
algemeen overleg Voedselfraude op 14 maart 2013, aan de Kamer 
te kunnen sturen? 

54 Hoe worden de extra middelen bij de NVWA door het terugdraaien 
van bezuinigingen ten aanzien van voedsel en productveiligheid 
uitgesplitst naar de onderwerpen voedsel en voedselveiligheid? 
Kunt u aangegeven welk deel van de middelen naar welk domein 
gaat, hoe dit ingezet zal gaan worden en wat de verwachte 
resultaten hiervan zijn? 

55 Hoe kan het dat er nu weer extra geld naar de NVWA moet voor 
investeringen die het mogelijk maken de beoogde fusiebesparingen 
op het gebied van huisvesting, ICT en arbeidsvoorwaarden te 
realiseren, aangezien de fusie al enkele jaren geleden in gang is 
gezet? 

56 Waarom moeten er bij deze voorjaarsnota extra gelden vrijgemaakt 
worden ten behoeve van investeringen voor de fusie tussen de 
diensten, waarom zijn deze uitgaven niet reeds bij de begroting 
voorzien? 

57 Waarom wordt, voordat de PAS van kracht wordt, de bijdrage van 
DR verhoogd voor de uitvoeringskosten? 

58 Welke werkzaamheden doet DR die bekostigd moeten worden met 
de extra € 1,9 miljoen, en waarom was dit nog niet voorzien bij de 
ontwerpbegroting voor dit jaar? 

59 Wanneer komt de brief over Duurzaam Door naar de Kamer? 
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60 Welke werkzaamheden doet Agentschap NL die bekostigd moeten 

worden met de extra € 0,3 miljoen voor uitvoeringskosten in het 
kader van de PAS, en waarom was dit nog niet voorzien bij de 
ontwerpbegroting voor dit jaar? 

61 Is bekend hoeveel het project MarkerWadden bijdraagt aan de 
nationale biodiversiteitsdoelstellingen? 

62 Kunt u toelichten hoe de verdeling in de taakstelling Topsectoren 
tot stand is gekomen, wat de criteria daarbij waren en waarom deze 
verdeling zo onevenwichtig is? 

63 Kunt u aangeven waarom er sprake is van meer externe inhuur 
(Agentschap NL, Lasten)?
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